

中国出入境检验检疫协会团体标准 发布公告

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)
Association Standards Issuing Announcement

No.21 2026
2026 年第 21 号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准，自 2026 年 6 月 19 日起生效，现予公告。该标准由中国出入境检验检疫协会实验动物设施与装备标准化技术委员会（CIQA/TC 19）提出并组织制定。标准编号及名称如下：
T/CIQA 166—2026 实验动物屏障环境设施验收技术规范

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA) approved issue of the following CIQA standard which shall enter into effect from the date of 19th Jun. 2026. It is hereby announced. This standard was proposed and developed by CIQA Standards Technical Committee on Standards Technical Committee on Laboratory animal facilities (CIQA/TC19). The number and title of the standard is:
T/CIQA 166—2026 Laboratory animal-technical specification for acceptance of barrier environment facility



中国出入境检验检疫协会
China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association
2026 年 6 月 19 日 19th Jun. 2026